
Geachte Wethouder, college en raadsleden, 

 

Supschool Cup of Sup bestaat nu 4 jaar in Langedijk. Wij hebben heel veel leuke samenwerkingen 

met Jongerenwerk, Oosterheem, Eenzame jongeren, Scholen, Kinderdagverblijven, de kerk uit Broek 

op Langedijk en andere platvormen. We halen vuil uit de wateren en zetten ons elke dag in om 

kinderen en volwassenen te laten bewegen. Ook hebben wij veel vaste kindergroepen die bij ons elke 

week sup les komen doen uit Langedijk.  

Wij doen dit met heel veel passie voor bewoners uit dit dorp maar zelfs mensen uit heel Nederland 

komen naar onze Supschool. We werken mee aan het toerisme in Langedijk en ondersteunen hierbij 

ook de horeca en hebben samenwerkingen met De geus Events. Horeca besteden we uit aan Kaas, 

Marktzicht en het Bakkershuys. 

Helaas zijn er enkele buurtbewoners die willen dat de supschool weg gaat. Wat erg vervelend is, 

want wij veroorzaken geen overlast. Wij staan alleen voor een korte uitleg bij de supschool en 

vervolgens zijn wij bijna de hele dag op de wateren te vinden. Ze komen tenslotte om te suppen. 

Na het suppen verlaten ze ook de supschool, dit geven wij ook aan in een mail, die wij vooraf 

verzenden.  

Auto’s en fietsen laten wij parkeren bij Winkelcentrum de BroekerVeiling, zo houden we de buurt 

ook autovrij. 

De omwonenden willen geen oplossingen zoeken, wij wel. Maar zij willen niks doen om het goed te 

krijgen. Of een beetje mee te werken. Ik wordt al heel lang lastig gevallen, ook word ik achtervolgt en 

wordt er tegen mij geschreeuwd, waar ouders en kinderen bij staan. Van de week had ik het Jan 

Arentz en is er waar een leraar en kinderen bij stonden, ben ik lastig gevallen door 1 buurvrouw. Die 

mij zelfs naar de auto is achtervolgt. 

Elke dag ga ik naar mijn supschool met een brok in mijn maag. 

Elke dag denk ik wat gaat er nu weer gebeuren. 

Het zijn 2 omwonenden die mij lastig blijven vallen. En ook mijn huurbaas van de schuur. 

Wat een man is van rond de 70. Die hier ook last van heeft. 

Ze hebben een buurtapp en praten achter mijn rug om. Dat voelt niet fijn. De hele dag komen er bij 

de supschool boten voorbij met pratende, lachende en muziek makende mensen. Hun achtertuinen 

grenzen zelfs aan deze drukke vaarwateren. En hun huizen liggen aan het terras van het Bakkershuys. 

Hoe is het dan mogelijk dat je last hebt van een supschool. Het is in mijn ogen wegpesterij. Wij zijn 

juist goed voor het milieu, maken geen overlast en halen zelfs vuil uit de wateren. We schenken nooit 

alcohol en houden mensen fit en alle doelgroepen genieten hier juist van. 

Het is Dwars liggen en een zin doordrijven, met ongegronde redenen en ook leugens. Dit doet zeer. 

Buurtbemiddeling is nu ingeschakeld, maar ik heb hier nog niets van vernomen, ik heb zelf 

buurtbemiddeling gebeld en een wijkagent. Ik zit er zelfs over na te denken om een contact verbod 

aan te vragen. Bewoners hebben de huurbaas onder druk gezet en geld geboden om mij weg te 

krijgen. Ook kan 1 van de bewoners niet tegen de kleuren van de supboards. 

Het gaat in mijn ogen allemaal veel te ver. Ook is er een heleboel keren door 1 meneer, bewoner 

tegen mij geschreeuwd, omdat er een pad is wat wij delen. 



Ik zet dit pad iedere dag af met pionnen, maar dat pad is een openbaar pad naar dit erf toe. Hier 

lopen ook bijv. een visser, of mensen die al 20 jaar hun kano in het water doen. Maar er lopen ook 

gewoon mensen die een wandelroute aan het doen zijn en nieuwsgierig zijn. 

De oplossing is gewoon een simpele afzetting met ketting en verboden toegang. Maar de 

omwonenden willen dit niet. Dus als er ook maar 1 keer een kind per ongeluk over de pionnen loopt, 

worden ze uitgescholden en worden er foto’s gemaakt. 

Maar eigenlijk vind ik het te gek voor woorden, dat ik de hele tijd op mijn tenen moet lopen om te 

voorkomen dat er ook maar iemand over de pionnen gaat.  

Het is gewoon erg jammer, dat er niet gewoon normaal gesproken kan worden. Er is daarna door 9 

omwonenden een petitie tegen mij getekend. Wat mij erg zeer doet, aangezien alle oplossingen die 

wij aandragen niet geaccepteerd worden. Zij zeggen je moet gewoon weg. Dan heeft praten weinig 

zin meer. 

Nu ben ik eigenlijk zo ver, aangezien dit al 1,5 jaar duurt, dat ik zelf weg wil. Maar eigenlijk ook niet, 

want ik heb de beste en leukste plek die er is. Maar zo door gaan, gaat niet helaas. Ik hou het niet 

meer vol. 

Zou ik met iemand van de gemeente kunnen praten over een andere locatie. Ik zou heel graag wat 

voorstellen willen doen, op de korte termijn om te kijken waar ik in het Duizend Eilandenrijk wel op 

een plek zit waar ik niet lastig wordt gevallen en gewoon verder kan gaan met mijn passie. 

Ik hoop dat de gemeente hier open voor staat en het enige wat ik vraag is hulp. Ook wij zijn een 

petitie gestart en 1100 mensen hebben deze getekend online en willen ook graag dat de supschool 

blijft in Langedijk.  

Ik hoop echt dat iemand van de Gemeente iets voor mij kan betekenen.  

Met vriendelijke groet, Jennifer Simons  

Supschool Cup of Sup 

 


